

Resolution #02-2021

A Resolution Of The McMinnville School Board Of Directors Condemning Racism And Committing To Being An Anti-Racist School District

WHEREAS, the McMinnville School board stands for social justice for our Black, Latinx/Hispanic, Asian, Native American/Indigenous and other marginalized communities in McMinnville.

WHEREAS, systemic racism and racial oppression have long led to physical, political, legal, economic, and environmental harm on people of color in the United States and Oregon, specifically;

WHEREAS, As leaders of our McMinnville School District and role models for young people, it is our charge to call out racism in all its forms and stand up against injustice especially in our public education system; and

WHEREAS, McMinnville School District shares a value of care and safety for all students regardless of race, ethnicity, economics, mobility, language, family status, gender, sexual orientation, gender identity, disability, initial proficiencies or religion.

Now, therefore be it resolved on this 10th day of August 2020, by the Board of the McMinnville School District, that, the district condemns racism, racial violence, white supremacy, hate speech, and bigotry in all forms inside and outside of our schools; and,

The district will work to be actively anti-racist and dismantle systemic racism in our schools and empower people of color by a thorough review of policies, practices, and district cultural norms; and,

The district affirms the value and importance of culturally responsive pedagogy and instructional practices, and of curriculum that represents the diversity of our community; and,

The district believes that having a diverse faculty and staff reflective of the demographics of our students provides significant value to students of color and all students and will continue to work towards a more diverse workforce.

ADOPTED this 10th day of August, 2020

Resolución 02-2021

Una resolución de la Junta Directiva de las escuelas de McMinnville condenando el racismo y comprometiéndose a ser un distrito escolar antirracista

POR CUANTO, la junta escolar de McMinnville defiende la justicia social para nuestras comunidades negras, latinas / hispanas, asiáticas, nativas americanas / indígenas y otras comunidades marginadas en McMinnville.

POR CUANTO, que el racismo sistémico y la opresión racial han provocado durante mucho tiempo daños físicos, políticos, legales, económicos y ambientales a las personas de color en los Estados Unidos y Oregón, específicamente;

POR CUANTO, como líderes de nuestro Distrito Escolar de McMinnville y modelos a seguir para los jóvenes, tenemos la responsabilidad de denunciar el racismo en todas sus formas y enfrentar la injusticia, especialmente en nuestro sistema educativo público; y

POR CUANTO, el Distrito Escolar de McMinnville comparte un valor de cuidado y seguridad para todos los estudiantes, independientemente de su raza, origen étnico, economía, movilidad, idioma, estado familiar, género, orientación sexual, identidad de género, discapacidad, competencia inicial o religión.

Ahora, por lo tanto, se resuelve en este 10 de agosto de 2020, por la Junta del Distrito Escolar de McMinnville, que el distrito condena el racismo, la violencia racial, la supremacía blanca, el discurso de odio y la intolerancia en todas las formas dentro y fuera de nuestras escuelas ; y,

El distrito trabajará para ser activamente antirracista y desmantelar el racismo sistémico en nuestras escuelas y empoderar a las personas de color mediante una revisión exhaustiva de las pólizas, prácticas y normas culturales del distrito; y,

El distrito afirma el valor y la importancia de la pedagogía culturalmente responsive y las prácticas educativas, y del currículo que representa la diversidad de nuestra comunidad; y,

El distrito cree que tener un profesorado y un personal diverso que reflejen la demografía de nuestros estudiantes proporciona un valor importante a los estudiantes de color y a todos los estudiantes y continuará trabajando hacia una fuerza laboral más diversa.

ADOPTADO este 10 de agosto de 2020